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Geachte Gemeenteraad,   
 
Ik heb 20-06-2024 voor het eerst in mijn leven een gemeenteraad vergadering bekeken via de laptop 
en mooi dat het op deze manier kan. 1 oog naar de voetbalwedstrijd zonder geluid en 1 oog naar de 
laptop met geluid. 
 
Dan komt 20-06-2024 de heer Vroomen met een voorstel om 125.000 euro af te snoepen van de 
300.000 euro om de stichting Oranjerijk te redden die het zelfbeheer van de Balans als pilotproject 
beheert. Jaar op jaar bewijst de stichting Oranjerijk dat het faalt en voor mijn gevoel wordt het alleen 
maar erger en erger.  
Ongetwijfeld zal de heer de Jong (voorzitter van Oranjerijk en zetelhouder in de gemeenteraad) hele 
goede bedoelingen hebben maar het is werkelijk waar een bodemloze put naar mijn mening. Veel te 
duur personeel wordt ingehuurd die zelfstandig werken en dan kan iedereen dus berekenen dat dat 
absoluut niet door de beugel kan.  
De 300.000 euro die nu zijn vrijgekomen en extra besteedt kunnen worden aan de flatwijk om de 
vergroening en de samenhorigheid te verbeteren komen als een geschenk uit de hemel. Geschenken 
uit de hemel moet je naar mijn mening koesteren en heel goed besteden en zeer zeker niet in 
bodemloze putten gooien want het is totaal kansloos. Geschenken uit de hemel komen ook niet 
jaarlijks gevallen dus besteedt het dan heel erg goed aan iets waar iedereen nog jarenlang plezier van 
heeft.  
Ik heb in 2023 een WOO-verzoek ingediend omtrent de financiën van de stichting Oranjerijk en dan 
zou 125.000 wellicht net voldoende zijn om de stichting met een half jaartje te redden. Dat zou 
natuurlijk eeuwig zonde zijn, tevens belachelijk en zeer onzorgvuldig. 
 
Area, de Nederlandse Overheid, de gemeente Maashorst, bouwbedrijven doen hun uiterste best om 
de flats zelf weer een prachtige en duurzame uitstraling te geven. Het is werkelijk prachtig aan het 
worden en ik kijk er iedere dag op uit en ik loop er iedere dag doorheen. 
 
Bij een smoking hoort een strik vind ik persoonlijk en de strik kan nu betaald worden van de 
meevaller van 300.000 euro. Wel een duur strikje maar in ieder geval een strik waar heel veel 
bewoners van de flatwijk nog vele jaren van kunnen genieten en dan kan ook echt iedereen van kan 
genieten. 
 
Het is heel belangrijk en dat is nog zacht uitgedrukt dat de Balans blijft bestaan en wellicht is er nog 
een klein rolletje weggelegd voor de stichting Oranjerijk als deze daar nog toe bereid zijn, maar zoals 
het nu gaat, dat gaat alle perken te buiten. De balans kan met veel minder geld weer een echt 
wijkcentrum worden, denk aan de kinderen en de gezinnetjes van de flatwijk en ook zeer zeker de 67 
plussers. 
 
De Balans heeft als we de manier van het beheer op een goede manier leiden en voor iedereen 
toegankelijk de torenhoge subsidies die nu verstrekt worden ook helemaal niet nodig, met links en 
rechts wat aanpassingen in de agenda komt dat helemaal goed. Ik heb er echt zorgvuldig over 
nagedacht en er is wel degelijk een structurele oplossing mogelijk, want geschenken uit de hemel 
vallen niet half-jaarlijks.  
 
Geachte gemeenteraad gaat u alstublieft niet in op het voorstel van de heer Vroomen want het is 
weggegooid geld en dat heeft de periode april 2021 tot het heden 24-06-2024 al bewezen dat het 
kapitaalvernietiging is en in de verkeerde portemonnees belandt naar mijn mening. 
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Het is al vreselijk dat nieuwbouw woningen veel duurder zijn geworden door de vele ZZP’ers en 
bijvoorbeeld de zorg, het onderwijs, etcetera.  
Laten wij als gemeente Maashorst het juiste voorbeeld geven dat wijkcentra niet geleid mogen 
worden door ZZP’ers want wijkcentra zijn heel belangrijk maar dan dienen ze wel gerund te worden 
door mensen met grote harten en gevoel voor de wijk. Beheerder van een wijkcentrum als de Balans 
is een hele grote eer en je kan er een fatsoenlijk salaris mee verdienen maar het mag nooit de 
bedoeling zijn dat het een bedrijfsmodel is geworden en blijft.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
 
 


